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Πpακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε έκτακτη συνεδρία που έyινε στα
γραφεία του Συμβουλίου στις 20/06/2019.
Ap. πρακτικών 12/2019.

Παρόντες
Ο κ. Λάζαρος Λαζάρου
Ο κ. Κυριάκος Φουτάς
Ο κ. Χάρης Στυλιανίδης
Ο κ. Αντρέας Φιλίππου
Ο κ. Αντρέας Θεοδούλου
Ο κ. Αντρέας Λαζάρου
Ο κ. Κυριάκος Ψωματής
Η κ. Στάλα Αχιλλέως

Πρόεδρος
Μέλος
Μέλος
Μέλος
Μέλος
Μέλος
Μέλος
Μέλος

ΥΛίΟ

Απόντες
8 Ο κ. Μάρκος Φουτάς Μέλος 1 2 ιι•ι. 201Q 

LΤι;
Παpακαθήμενοι
Ο κ. Πέτρος Φουτάς Γραμματέας

Θέματα

1. Επικύρωση πpακτικών

Έγινε ανάγνωση και έγκριση του πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας με την
υπογραφή των παρόντων μελών.

8 2. Φοpολοyία 2019

Μετά από συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων τα μέλη ομόφωνα πήραν τις ακόλουθες
αποφάσεις που αφορούν τις φορολογίες για το έτος 2019.

2.1 Οι περισσότεροι φορολογικοί συντελεστές παραμένουν στα ίδια περσινά επίπεδά
2.2 Τροποποιήσεις έγιναν μόνο στα ακόλουθα σημεία και αφορούν:

1. Κατοικίες με διάταγμα έξωσης δεν θα χρεώνονται ούτε κοινοτικές υπηρεσίες
ούτε φόρο σκυβάλων και θα τους αφαιρεθεί ο υδρομετρητής και σύνδεσης
νερού

2. Κατοικίες για περιοδική χρήση θα χρεώνονται 105 ευρώ φόρο σκυβάλων
3. Επιχειρήσεις θα έχουν 10% αύξηση στο φόρο σκυβάλλων
4. Επιχειρήσεις που αποδεδειγμένα κάνουν ανακύκλωση θα τυγχάνουν

έκπτωσης 20% κατόπιν αιτήματος τους
5. Το Κοινοτικό Συμβούλιο να αναλάβει εκστρατεία ενημέρωσης των

ενδιαφερόμενων με συγκεντρώσεις και γραπτές επιστολές- . , 

όεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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3. Εισηγήσεις συμβουλευτικών επιτροπών

Ο Πρόεδρος κάλεσε τους προέδρους συμβουλευτικών επιτροπών που έχουν
μελετημένες, κοστολογημένες εισηγήσεις να τις καταθέσουν.

3.1 Πολιτιστική Επιτροπή

Η κυρία Στάλα Αχιλλέως κατέθεσε 3 εισηγήσεις:
• Θέατρο στις 27/07/2019 κόστους 1000 ευρώ- Εγκρίθηκε
• Ρεμπέτικη Καμπάνια κόστους 900 ευρώ-Απορρίφθηκε
• Χορωδία Πνευματικού Ομίλου Λεμεσού στις 14/09/2019 με κόστος 7000-

Εγκρίθηκε

3.2 Τουριστική Επιτροπή

Ο κύριος Στυλιανίδης κατέθεσε εισηγήσεις:
• Εξασφάλιση άδειας μουσικής για κυπριακή βραδιά στην βάση περσινών

δεδομένων - Εγκρίθηκε
• Να ζητηθούν προσφορές για 4 παγκάκια και 2 καλάθους για τις ανάγκες

μονοπατιού της φύσης «Αφροδίτη»- εγκρίνεται
• Δημιουργία επιτροπής (••••••••••• για επεξεργασία

εισηγήσεων βελτίωσης της ιστοσελίδας του Κοινοτικού Συμβουλίου- Εγκρίθηκε
• Να ζητηθούν προσφορές για την ετοιμασία τουριστικού χάρτη της Κοινότητας (

3000, 5000, 10000 έντυπα) -εγκρίνεται
• Τοποθέτηση θέσεων στάθμευσης ποδηλάτων στην παραλία και το πάρκιγκ

του θεάτρου
• Βράβευση αρχαιότερης φωτογραφίας 300 ευρώ στα πλαίσια διαγωνισμού

φωτογραφίας••••••• εγκρίνεται
• Παραχώρηση χώρου συνεδρίας μελών ΕΠΟΠ μία φορά τον μήνα με το

8 συμβολικό ποσό 1 Ο ευρώ/συνάντηση.

3.3 Επιτροπή Ανάπτυξης

Ο κύριος Κυριάκος Φουτάς έκανε εισήγηση για:

• Ανάθεση σε ιδιώτη γεωλόγο να διενεργήσει έρευνα για λογαριασμό του
συμβουλίου που αφορά το πρόβλημα κατολίσθησης στην περιοχή «Λίμνες»
και εισήγηση μέτρων στήριξης.

Η εισήγηση δεν έγινε αποδεκτή λόγω αγνώστου κόστους και αμφιβόλου
αποτελεσματικότητας. Υπάρχει προηγούμενη εμπειρία του τρόπου
αντιμετώπισης που τυγχάνουν ιδιωτικές έρευνες από κυβερνητικά τμήματα.

Σύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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4. Διάφορα Θέματα

Κατόπιν εισήγησης του Γραμματέα τα μέλη ενέκριναν τα ακόλουθα:

4.1 Stand by•••••••vιa αντιμετώπιση πυρκαγιών για τους μήνες Ιουλίου
Οκτωβρίου με ελάχιστο μηνιαίο κόστος 100 ευρώ το μήνα

4.2 Να απαιτηθεί από την Επαρχιακή Διοίκηση η αποκατάσταση των πεζοδρομίων
οικοπέδων κύριου•••••••• αφού έγινε γνωστό ότι ποσό 9,479,50 ευρώ
πληρώθηκε από την ΑΗΚ για το σκοπό αυτό.

4.3 Να γίνει συνάντηση σε κατοπινή συνεδρία του συμβουλίου με τον κύριος
προς ενημέρωση των θεμάτων που αφορούν ΣΕΑΠ και ντεπόζιτο νερού

στην περιοχή «Κουκκουίστρα»
4.4 Την έγκριση της εισήγησης της επιτροπής αξιολόγησης προσφορών για την

ανάθεση της εργασίας επιδιόρθωσης της υφιστάμενης ράμπας σκαφών στην εταιρεία
με το ποσό των 1392 ευρώ

4.5 Την αποδοχή της γραπτής προσφοράς του κύριου ••••••• με κόστος
680 ευρώ, για την επιδιόρθωση των ζημιών στα δημόσια αποχωρητήρια στην παραλία.
Ελλείψει χρόνου, η απευθείας ανάθεση έγινε με την μορφή του κατεπείγοντος ενόψει της
προγραμματιζόμενης επίσκεψης (Τετάρτη 26/06/2019) του εθνικού κριτή και της

4.6 Έγκριση για ζήτηση προσφορών απόκτησης 6 σημείων φωτισμού με
φωτοβολταικά 18.5 W προς εγκατάσταση στο τέρμα της οδού Αμπελώνων.

4. 7 Έγκριση του πίνακα δικαιολογημένης μείωσης λογαριασμών νερού στη βάση
παλαιότερης απόφασης ( ο πίνακας επισυνάπτεται)

4.8 Την πληρωμή του τιμολογίου ύψους 194,75 ευρώ του εστιατορίου••• που
αφορά την φιλοξενία επισήμων προσώπων από το Κιλελέρ, στο πλαίσιο της
αδερφοποίησης μεταξύ των δύο Κοινοτήτων.

4.9. Την εκπροσώπηση του Κοινοτικού Συμβουλίου από τον Κοινοτάρχη και τον
υδραυλικό του συμβουλίου στην δικαστική αγωγή με αρ. 1780/2018 που κατέθεσε ο

8 κύριος ••••••••· με τον ισχυρισμό της πρόκλησης ζημιών στην οικία του στην
οδό Απ. Αντρέα μετά από διάρρηξη του υπόγειου αγωγού του νερού που ανήκει στην
Κοινότητα. Ο Γραμματέας του συμβουλίου, λόγω συγγένειας και ασυμβιβάστου, δεν
μπορούσε να εκπροσωπήσει το συμβούλιο στην συγκεκριμένη υπόθεση.

4.1 Ο Αποφασίστηκε η παροχή οικονομικής βοήθειας υπέρ των παιδιών Αφρικής που
διεξάγει η Αρχιεπισκοπή Ζιμπάμπουε.

4.11 Ο Γραμματέας ενημέρωσε τα μέλη ότι:
• Τα κάγκελα του σημείου θέας τοποθετήθηκαν από την Επαρχιακή Διοίκηση με

κόστος 4000 ευρώ
• Αναμένεται ο καθορισμός ημερομηνίας συνάντησης στα Κεντρικά Γραφεία του

Τμήματος Πολεοδομίας για το θέμα της παροχής κινήτρων που αφορά την
διασφάλιση δημοσίων χώρων στάθμευσης κατά την ανάπτυξη των ιδιωτικών
τεμαχίων γης

• Ο αριθμός αναφοράς της υπό εξέτασης αίτησης του Κοινοτικού Συμβουλίου,
αναφορικά με την μίσθωση συγκεκeιμένου χώρου από το Υπουργεί Παιδείας,

Σύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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για την δημιουργία παιδότοπου στο νέο δημοτικό σχολείου είναι ο
52822102/2.

• Με βάση την πρόσφατη πληροφόρηση που είχε από το ΤΑΥ, το 2° ντεπόζιτο
του νερού χωρητικότητας 500 κμ στην περιοχή «Σταθμός», θα τεθεί σε
λειτουργία εντός 1 Ο ημερών.

Η συνεδρίαση έληξε στις 00:00 χωρίς να καλύψει όλα τα θέματα της ατζέντας του
Γραμματέα
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Σύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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